
捐款去向？長毛起槓兼手震

■長毛俾人問到手震震。 片段截圖

喂阿哥，問吓小市
民啲血汗錢去咗邊
啫，唔使起晒槓吓

嘛？社民連「長毛」梁國雄日前就俾市民
「捕獲」，問到佢「在囚抗爭者支援基

金」嘅捐款去向時，竟然嚟一齣怒火街
頭，起勢鬧人有乜資格問佢、係咪香港
人，又越哄越埋再班馬迫人走，最後佢都
係無答到問題，更加俾人影到佢撳手機撳
到震震吓，睇嚟都係鱷魚頭、老襯底！有
花生友就覺得係長毛老咗啫，好心就唔好
謀住佢筆退休金！
反對派不時借頭借路成立不同基金叫支

持者供款，頭一排都仲會公佈吓收到幾多
錢同埋點用，之後就無晒聲氣，惹嚟有人
穿櫃桶底等嘅質疑。小麗老千（劉小麗）
近日放棄上訴，俾人追問佢籌返嚟打官司
嘅錢會唔會回水畀市民、官司完咗係咪應
該兌現佢「捐議員全部人工一半」，而唔
係捐啲唔捐啲，但佢都支吾以對。

我唔識你有乜資格問我
財到光棍手，明嘅！不過都係做老千，
長毛就「霸氣」得多嘞！話說有網民日前
喺唔同facebook群組上載佢單挑長毛嘅片
段。長毛當時喺銅鑼灣擺緊街站籌緊旗，
明明張枱擺住兩個錢箱，佢都仲可以懶闊
佬咁叫人隨便埋嚟攞份社民連刊物，「唔
收錢嘅原因係有其他市民捐贈我哋。」

網民就打蛇隨棍上，問到佢「在囚抗爭
者支援基金」啲錢去咗邊，佢就一時反應
唔到，答咗句「咪用緊囉」。網民再問佢
啲錢用緊去邊嘅時候，佢似乎都醒覺到人
哋唔係自己友，於是就起晒槓，質問對方
「你有乜資格問我」、「我唔識你㗎」，
網民亦都不甘示弱：「我選民囉，乜嘢無
資格問你？」
長毛跟住再質問網民「係咪香港人」，

又差人上身叫對方「攞個身份證嚟睇
吓」，咁網民梗係唔肯啦，就俾長毛「懷
疑」佢分分鐘係「大陸人」嘞。長毛仲鬧
人未捐過錢畀佢，無資格問啲錢去咗邊，
網民回敬「你要同香港人交代，你係公眾
人物梗係要交代」，但長毛竟然咁答：
「我乜嘢公眾人物呀？我唔係議員喇已
經！」佢咁講，咁佢家籌款係咪用乞兒
身份先？

越講越哄埋「唔好郁手」
長毛越講越哄埋個網民度，人哋嗌佢

「唔好郁手」，佢仲班馬叫個疑似義工嘅
阿嬋埋嚟阻止，又喺度撳手機，不過似乎
連佢都俾人問到驚，隻手一路撳一路震過

貓王。網民喺條片最後問到：「咁你即係
答唔到（捐款去向）啦？」長毛再重複佢
嗰幾句：「我唔係答你唔到，係你無資
格！」
上載片段嘅「Kc Kwan」之後喺 face-

book一肚火：「長毛賊除了叫人捐錢、
含×、食屎、收皮、問人有乜資格外就無
嘢講到，又叫人市民有乜問題可以搵佢，
一問就問人有乜資格。長毛賊，你 家係
上訴緊，仲搶緊個位（議席），每位市民
都有資格問你嘢，好聲好氣問畀你×，各
位市民睇清楚，祝你上訴失敗，因為就算
選你都唔會再選到。」
「Tan Yih Wei」話「唔贊成攻擊同路

人」，但樓主根本無當長毛係同路人，
「有睇片都睇到我是好聲好氣地問，佢就
發瘋叫四五個（人）圍住我叫囂，想掩蓋
我嘅聲音……無捐過錢就無資格問係佢至
噏得出。」
「Ka Wang Chen」不滿長毛班「社運

乞衣（兒）」用民主換銀紙，「Stephen
Wai」就曲線「溫提」樓主：「喂阿哥，
你唔好謀住長毛份退休金好喎！」

■香港文匯報記者 陳庭佳
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「眾志」乞美訂「香港人權法」
建制批傷害港人挑撥對國家感情行為 相信各界不會接受

「屯馬」硬砌「頓馬」 鴿黨抽水被秒殺

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）美國國務院在最近發表的所謂《香港政策法》

報告中，稱美國政府願意給予香港特殊地位，但前提是香港可在「一國兩制」下

「擁有高度自治權」。「香港眾志」就隨主子的旋律起舞，聲稱廣深港高鐵香港

段的「一地兩檢」安排以至全國人大釋法等，已「蠶食」了香港的法治，要求美

國國會加快開展「香港人權民主法案」的立法程序。多名建制派立法會議員批

評，「眾志」配合外部勢力，為政治目的公然煽動傷害香港社會、挑撥港人對國

家感情的行為，相信香港市民都不會支持和接受。
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在美國國務院發表所謂《香港政策法》報告
後，「眾志」即發表聲明，「感謝」美國

政府關注香港的「人權狀況」，但聲稱「一地兩
檢」和人大釋法都「蠶食」香港的法治，而律政
司進行了多宗「政治案件起訴」，「我們認為高
度自治原則不獲北京（中央）政府尊重，實在不
敢苟同美國國務院所發表的《香港政策法》報告
『一國兩制依然大致上能維持』的定論。」

罰則：禁足美國凍結資產
「眾志」又促請美國國會加快開展「香港人權
民主法案」的立法程序，而「中國政府亦不應
『香港屬中國內部事務各界不應干預』藉口，漠
視參與國際組織及簽署條約的責任，年復年地對
國際社會就中國人權狀況的指控視而不見」云
云。
「眾志」一直鼓吹的所謂「香港人權民主法
案」，是由一直敵視中國的美國國會及行政當
局中國委員會主席眾議員史密斯、聯席主席參
議員魯比奧和參議員科頓共同提出的，意在賦
權美國政府對涉及「鎮壓基本自由」的香港或
內地的政府官員設立「懲罰機制」，包括禁止
涉事官員入境美國及凍結其在美國的資產等
等。
全國政協、新社聯會長梁志祥在接受香港文匯
報訪問時批評，反對派中人將違法的暴徒稱為

「政治犯」，更為求令「同道中人」脫罪，公然
聯同外部勢力試圖影響甚至破壞香港的法治以至
司法制度，「香港人權民主法案」中所謂針對
「鎮壓基本自由」訂出的「懲罰機制」就是其中
一着。

梁志祥：譴責用心險惡者
他並認為，「眾志」因鼓吹所謂「自決」、暗

中推動「港獨」而失去參選機會，是次圖借美國
的失實報告作為政治籌碼，即令最終可能犧牲香
港社會的整體利益也毫不在乎，用心極為險惡，
必須予以譴責。
民建聯立法會議員葛珮帆指出，美國該份報告

的內容完全不符事實，以旺暴案為例，整個法院
聆訊過程都依足既定的法律程序進行，最終裁定
被告干犯了嚴重的罪行，但「眾志」等反對派就
聲稱這些案件是「政治案件」，干犯罪行的暴徒
是「政治犯」，不單想抹黑中國，唱衰香港，更
妄圖與美國的反華政客裡應外合，圖以無稽的制
度損害香港以至國家的利益，其心可誅。
工聯會立法會議員郭偉強形容，歐美經常在接收

了香港反對派中人失實偏頗的言論後，就對中國內
部事務指指點點，無視不應干預別國內政的國際原
則，「港獨」組織「眾志」更如獲至寶般，急不及
待向主子獻媚，提出損害香港利益的措施，必須受
到譴責，相信香港大部分市民都不接受及支持。
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反對派經常
狡辯，話自己
提 問 瑣 碎 無

聊、重複又重複嚟拉布，只係
「盡責」喎，你唔係信係嘛！立
法會工務小組委員會前日舉行會
議，討論觀塘噴水池項目，反對
派就慣性拉布。「無敵神駒」仇
思達就喺fb上載咗「自決派」議
員朱隊友（朱凱廸）與網民的對
話，清楚睇到佢冇嘢問到要問網
民有咩問喎，仲唔係有目的地拉
布？「神駒」就揶揄佢每月𢭃九
萬六人工，竟然連問題都懶得
諗，「靠呢啲人監察政府，食
得×啦！」
喺「神駒」嘅截圖中，朱隊友
問網民：「大家可否幫忙建議問
題？冇問題捱唔到。」從網民回
應可見，他收集的提問，應當是
觀塘噴水池的撥款建議。
「神駒」就喺帖文揶揄朱隊友：

「大家睇吓新西票王朱凱迪
（廸），真係懶到×街！想喺議會

玩『拉布』，居然叫市民幫佢諗埋問題，認真
癡×花！乾逗（𢭃）九萬六人工，連問題都懶
得諗，靠呢啲人監察政府，食得×啦！」

「不如九萬六分晒佢」
「Sum Cheng」留言批評朱隊友：「野

（嘢）就你做，錢就他袋。美其名是公民參
與，真果（嗰）句叫搵笨×！」「Aggy Fan」
也道：「自己諗左（咗）一堆問題，再請市民
比（畀）意見就話姐（啫），直頭叫市民諗，
不如九萬六比（畀）市民分晒佢啦好冇？！」
有人就好「羨慕」朱隊友班助理嘞。「黃皆
路 」笑說：「做佢嘅議員助理幾開心下喎，
老細諗唔到問題都為（會）搵網民，咁佢啲員
工應該唔使做。」「黃鈞」就唔係咁諗：「諗
計仲要靠市民？不如炒晒班友請D（啲）識諗
計既（嘅）人上來啦。」
好多人就直指朱隊友根本唔夠班做議員。

「黃偉強」話：「擺明唔夠班啦，垃圾到無朋
友。」「元小武」更回帶朱隊友幫蟲炎（姚松
炎）喺立法會補選時所採用的「另類拉票」廣
受恥笑：「傻仔係（喺）九西踩單車拉票比
（畀）人攪（絞）低隻窗×已經經典！」

■香港文匯報記者 陳川
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冇投票被質問
區諾軒玩封殺

立法會工務小組此前
通過咗政府申請 17 億
元，喺元朗起天橋嘅建

議。當日有5個反對派議員缺席，令建議以16
票贊成、13票反對、1票棄權通過。唔少反對
派支持者都唔滿意，有網民就通過fb嘅mes-
senger追問同「香港眾志」關係密切嘅區諾軒
等人，結果對方連解釋都費事，直接block咗
佢。哈哈，民主喎！
5個缺席嘅反對派議員，分別係民主黨主席

胡志偉、黨友黃碧雲同許智峯，「自決派」嘅
區諾軒同公民黨嘅郭家麒。反對派郁吓都話政
府嘅基建工程係大白象，講到咁大，結果投票
缺席，點都要同反對派支持者交代吓啩！但一
班人就當冇件事，谷到有人忍唔住出聲係好正
常嘅。
話說有網民通過fb嘅messenger追問，冇粗

口冇盛，但就即刻被block。網民「Stephen
Wong」就直接去區諾軒fb挑機，喺對方講反
對觀塘噴水池撥款申請個帖中留言話：「你仲
敢講大白象？元朗十七億行人天橋，工務小組
投票你去左（咗）邊？16 vs 13 票通過撥款，
但泛民有五個議員無開會，你係其中一個。」
結果當然俾區諾軒無視啦！

缺席5人組無一理會
「Kc Kwan」就追擊民主黨嘅缺席議員。

佢喺許智峯fb追問：「26號元朗天橋點解吾
（唔）去投票？」亦喺黃碧雲fb，質問佢：
「點解去電台吾（唔）去投票。」當然，反對
派無視質問，已經是常識了吧！
「David Chan Chi-Man」就揀喺郭家麒的

fb留言追問：「五月廿六日你做咩唔投票阻止
大白象工程？」「Ngok Ko」就質問：「唔開
會唔投票天價工程又過咗你哋點監察政府？」
當然又係俾佢無視。
睇睇呢班掛住民主旗號、成日話人卸責嘅議

員處理市民追問嘅手法，真係好「民主」、好
有「承擔」囉！

■香港文匯報記者 陳川

港鐵決定
將沙中線的
「 東 西 走

廊」命名為「屯馬線」，呢個名似
乎好多居民都唔係好buy，但有人
硬係唔肯正正經經，要扭角度去插
兩嘢，好似民主黨就根據網民話
「屯馬」喺日文同解作「愚傻癡
呆」嘅漢字「頓馬」相同，仲製圖
惡搞，以為自己好醒。有網民就質
疑：「點解要用日本人讀音去解讀
香港文字？」有人更秒殺，話日本
愛知縣夠同香港嘅「愛滋」譯名同
音啦，咁係咪要呼籲日本政府改
名？
港鐵早前公佈，話將呢條線定名
為「屯馬線」，是為了凸顯新鐵路
線連接屯門及馬鞍山。facebook專
頁「香港日本語同好會」日前上載
圖片，指「屯馬」日音「とん
ま」，與日本漢字「頓馬」相同，
而「頓馬」意思是「愚傻癡呆（的
人）」，並標籤了「#日本人都

笑」。
民主黨即刻如獲至寶，喺fb專頁
製圖惡搞，話呢個名係「屯馬高層
經過深思熟慮の結果……」仲標註
咗「屯馬高層」、「痴呆線」同
「哈哈哈哈」，自以為好幽默咁。

日音解讀漢字 網民斥低能
其實，要反對命名「屯馬線」可

以有好多理據，但就唔應該好似小
學雞咁無限想像囉！網民「Jerry
Lee」就話：「點解要用日本人讀
音去解讀香港文字？ 可以解釋吓
嗎？」
「Magnus Chan」就「以日制
日」：「日本愛知縣夠同香港性病
『愛滋』譯名同音啦，日本人又怕
唔怕俾香港人笑，要改名啫？低
能！」「姚念康」亦話：「咁計，
『金玉』在日本係睪丸，過年時民
煮（主）黨唔好同人寫『金玉滿
堂』喎！」
「Hector Chan」也認為可以不

喜歡這個命名，但唔應該夾硬來：
「（屯馬線）名係有D（啲）怪，
發音又唔順。不過Nike都有個系列
叫SB，咁唔通又因為SB係（喺）
內地係粗俗語所以Nike就唔用咩。
咁又講唔通喎，公道D（啲）啦
~~」
「Tim Leung」亦話：「就算真
係咁解又如何，日本人見到只會笑
笑，同埋根本係兩個國家嘅語言，
無得抽水嘅。係有班友仔搞嘢嘅，
計我話乜線乜名都無所謂，最緊要
係管理好。」
教日語嘅「熱狗」中人「龍馬」

亦發帖，話日文的漢字確有「頓
馬」，但並無「屯馬」，「漢字不
同、都間接左（咗）啲。我估源頭
出處未有清楚說明箇中抽水的邏輯
吧。簡單說『中伏？』了。同識唔
識日文無關，不過google search 都
唔做下（吓）又估唔到。可能抽水
心切。」

■香港文匯報記者 陳川 ■民主黨製圖惡搞，扮醒目。 fb截圖
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▲「眾志」黃之鋒
與美國共和黨參議
員魯比奧見面。

資料圖片

◀「眾志」發表聲
明「歡迎」美國國
務院發表的所謂
《香港政策法》報
告。
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■朱凱廸與網民的對話，清楚睇到佢要問網民
「有咩問」。


